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Mondelinge vragen over opzegging grondverhuur/ pacht gemeente Zwolle 
 
Recent heeft de gemeente Zwolle alle 1 jarige pachtcontracten van grondgebruikers van de 
gemeente opgezegd. Zwolle wil op de vrij gekomen grond nieuwe initiatieven een kans geven. 
 
Maar om iets nieuws starten, is volgens het CDA , niet meteen zoveel grond nodig. Als het wel zo 
is heeft dit grote gevolgen voor veel Zwolse agrarische bedrijven. Veel bedrijven worden dan 
intensiever, wat de duurzaamheid niet ten goede komt.  
Om het voor Zwolse agrarische bedrijven in de toekomst aantrekkelijk te houden is het van belang 
dat er ook voor reguliere landbouwbedrijven grond in hun omgeving  beschikbaar blijft. De huidige 
reguliere landbouw staat ook niet stil in zijn ontwikkelingen tav duurzaam grondgebruik. Ook voor 
hen is de kringloop op hun bedrijf van belang, waar  grond een belangrijk onderdeel van is. 
 
Vragen. 
 
* Hoeveel grond wil / heeft de gemeente onttrokken aan de huidige pachters voor 2016?  En is het 
alleen aan de stadsrand?? 

* Hoe concreet zijn de nieuwe initiatieven die deze grond nodig hebben? 

* Is er niet een fasering mogelijk, zodat een nieuw initiatief eerst rustig kan opstarten, en huidige 
bedrijven niet alle grond in een keer kwijt zijn? 

* Hoe ziet de wethouder  de toekomstige landbouw binnen de gemeentegrenzen als veel grond 
wordt onttrokken aan huidige grondgebruikers?  
* Klopt het dat er nog pachters zijn van ver buiten Zwolle, die grond gebruiken van de gemeente 
Zwolle? Zo ja kan dit niet gestopt worden, om zo  grond  vrij te krijgen voor bestaande Zwolse  
agrarische  ondernemers? 
* Realiseert u zich dat de gemeente door dit beleid bestaande landbouwbedrijven in de problemen 
brengt? 
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